

# ALLGEMEINE FORST UND JAGDZEITUNG

## German Journal of Forest Research

### INHALTSVERZEICHNIS

#### AUFSÄTZE

- E. Kolb  
und A. Göttlein
- Vorschlag zur Anpassung der Forstlichen Wuchsregionengliederung Deutschlands an das Nutzungspotenzial der Böden ..... 249  
(Modification of the forest ecological regions of Germany with respect to the soil potential for sustainable forest management)
- H. Pretzsch, J. Block,  
J. Dieler, J. Gauer,  
A. Göttlein, R. Moshhammer,  
J. Schuck, W. Weis  
und U. Wunn
- Nährstoffentzüge durch die Holz- und Biomassenutzung in Wäldern. Teil 1: Schätzfunktionen für Biomasse und Nährelemente und ihre Anwendung in Szenariorechnungen ..... 261  
(Export of nutrients from forest ecosystems by harvesting timber and biomass. Part 1: Functions for estimating tree biomass and nutrient content and their application for scenario analyses)
- A. M. Höltken, W. Steiner  
und J. R. G. Kleinschmit
- Artintegrität und geographisch-genetische Strukturen des heimischen Wildapfels (*Malus sylvestris* (L.) MILL.) ..... 285  
(Species integrity and spatial genetic structures of the European crab apple (*Malus sylvestris* (L.) MILL.))

185. JAHRGANG 2014 HEFT 11/12  
J. D. SAUERLÄNDER'S VERLAG · BAD ORB